
 
 

                           Zápisnica z riadneho zasadania Výboru  

 
Konaného dňa:    8.11.2024 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

                1. otvorenie 

                2. ceny povolení na rok 2025 

                3. uznesenie členskej schôdze 

                4. sumarizácia jesenného zarybnenia 

                5. brigádnická činnosť 

                6. činnosť rybárskej stráže 

                7. finančné hospodárenie do 30.9.2024 

                8. termíny predaja povolení na rok 2025 

                9. rôzne 

              10. záver 

 

K bodu 1.  

                Predseda MO SRZ Mgr. Ondrej Karnas privítal prítomných a otvoril zasadanie.  
 
K bodu 2. 

                Tajomník p. Petrášek oboznámil Výbor s cenami povolení a ich zvýšenými odvodmi 
Rade SRZ Žilina. Konštatoval, že Rada SRZ Žilina výrazne zvýšila odvody za členské známky 
ako aj za povolenia čím vážne narušila náš predpokladaný návrh rozpočtu na rok 2025. Po 
predošlom zasadaní predsedníctva, ktoré sa týmto zaoberalo a prijalo návrh na kompenzáciu a to 
zvýšením členského poplatku u dospelých zo 41 euro na 50 euro a mládeže zo 17 euro na 20 euro. 
Preto tajomník predniesol návrh Výboru aby sa týmto zaoberal a schválil navrhované zmeny. 
Výbor po prerokovaní navrhnuté zmeny schválil. 
 
Hlasovanie: 
 
                  Za: 13                                      Proti:  0                                      Zdržal sa: 0 
 
Výbor schválil ceny členského príspevku u dospelých na 50 euro a mládeže na 20euro. Ostatné 
ceny povolení ostávajú na úrovni roku 2024 pokiaľ Rada SRZ neurčila inak. 
 
K bodu 3. 

                 Tajomník predniesol Výboru jednotlivé body uznesenia Členskej schôdze a konštatoval, 
že: body v odstavci „C“ bod 1 bol splnený na Č.S., bod 2 aj napriek snahe celého Výboru 
a neochote Lesov S.R. nie je možné splniť a bod 3 sa priebežne plní.  
 
K bodu 4. 

                Hospodár p. Maslen oboznámil Výbor o jesennom zarybnení našich revírov a to 
Nasledovne: -  VN Hodruša 700 kg kapor zmiešaný 

- VN Horruša 700 kg kapor K3 
- VN Voznice 800 kg kapor K3 
- VN Pustý Hrad 300 kg kapor K3 



 
 
 

- VN Muchov Vŕšok  100 kg kapor K3 
- VN Voznica, VN Kopanice, VN Pustý Hrad  150 kg šťuka  

 
Vzhľadom k nedostatku násady zubáča na trhu tento bude vysadený budúci rok. 
 
K bodu 5. 

                 Vedúci brigádnickej činnosti Ing. Gregor aj správcovia jednotlivých revírov oboznámili 
Výbor o priebehu brigádnickej činnosti MO SRZ. Brigády, ktoré sa vykonávali boli: 

- kosenie  
- kŕmenie  
- oprava chodníka VN Voznica 

Vzhľadom k tomu ,že na VN Voznica dochádza k znečisťovaniu vody miestnym chovateľom, 
ktorý ma susediaci pozemok s VN Výbor poveril hospodára p.Maslena riešiť túto situáciu 
s Okresným úradom odbor životného prostredia. 
 
Hlasovanie :  
                    Za: 13                                    Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 
 
Výbor poveril hospodára p.Maslena riešiť situáciu ohľadom znečisťovania VN Voznica 
s Okresným úradom odbor životného prostredia. 
 
K bodu 6. 

                Vedúci rybárskej stráže p. Kunčík oboznámil Výbor s činnosťou rybárskej stráže. 
Kontroly sa vykonávajú priebežne, neboli zistené žiadne závažné priestupky. Tajomník informoval 
Výbor, že sekretariát Rady SRZ nepodal naše návrhy na vyškolenie nových členov rybárskej  
stráže čím si nesplnil svoje povinnosti a naší kandidáti nemohli byť vyškolení. 
 
K bodu 7. 

                 Pokladník Mgr. Košút oboznámil Výbor s finančným hospodárením do 30.9.2024. 
Výbor správu vzal na vedomie. 
 
K bodu 8. 

                 Na návrh predsedu  Výbor prerokoval a všeobecnou zhodou schválil termíny predaja 
povolení na rok 2025. 
 
K bodu 9. 

- Hospodár predniesol návrh na navýšenie zarybnenia o 200 kg kapra K3.  
 
Hlasovanie:  
                   Za: 13                                    Proti: 0                                    Zdržal sa : 0 
 
Výbor schválil navýšenie násady kapra K3 o 200 kg. 
 

- Hospodár navrhol kúpu 2 000 kg kukurice na dokrmovanie rýb. 
Hlasovanie : 
                    Za:13                                     Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 
 
 
Výbor schválil nákup 2000 kg kukurice na zakrmovanie rýb. 
 
K bodu 10. 

                   Predseda MO SRZ poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadanie. 



 
 
 
 
 
 
Zapísal: Jozef Petrášek, tajomník MO SRZ 
 
Schválil: Výbor MO SRZ Žarnovica 
 
 
 
 
                                                                                                     Mgr. Ondrej Karnas 
                                                                                            Predseda MO SRZ Žarnovica 


